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Geachte Raad, 

 

Op 29 januari 2019 hebben wij na afstemming met uw commissie Wonen, Ruimte en Groen een 

stappenplan voor het vervolgproces van de herontwikkeling op Segaar/Arsenaal vastgesteld. Uw 

commissie heeft aangedrongen op regie door de gemeente en op zorgvuldigheid.  

Met de raadsinformatiebrief van 21 mei 2019 en de wijziging lange termijn agenda in juli 2019 

hebben wij uw raad geïnformeerd over de voortgang van het vervolgproces van de uitvoering van 

bovengenoemd stappenplan. Direct hierop aansluitend hebben wij op basis van een afwegings-

document een voorlopig standpunt ingenomen (stap c van het stappenplan). Met het oog op de 

afspraak met uw raad dat wij u actief geïnformeerd houden over de voortgang van dit project, 

willen wij met deze informatiebrief informeren over de stand van zaken.  

Voorlopig standpunt college 

De discussie in dit project draait in essentie om de vraag of de gemeentegrond (het Arsenaal) wel 

of niet ingebracht c.q. wel of niet bebouwd moet worden. Ten behoeve van de voorlopige 

standpuntbepaling zijn de argumenten voor en tegen het bebouwen van Arsenaal expliciet 

gemaakt.  

 

Op 23 juli 2019 hebben wij een voorlopig standpunt ingenomen. Wij hebben op basis van 

opgehaalde informatie1 en op basis van het coalitieakkoord uitgesproken dat wij een uitwerking 

van het scenario `groen blijft groen’ willen zien. In dit scenario kan Arsenaal geheel groen blijven 

of de oppervlakte aan groen worden herverdeeld over de gehele ontwikkellocatie. Om recht te doen 

aan het benutten van de aanwezige potentie om woningen te realiseren én te bekijken of er voor 

de gemeente enig verdienpotentieel in een ontwikkeling zit, wordt in dit scenario hoogbouw hoger 

dan 4 lagen in beginsel bespreekbaar gemaakt. Wij hebben voorshands niet uitgesproken hoeveel 

bouwlagen als maximum wordt gezien. Het scenario `groen blijft groen’ gaat uit van het inzetten 

van alle drie percelen (provincie, Niersman en gemeente) ten behoeve van de herontwikkeling.  

De meest recente grondprijsbrief ligt ten grondslag aan het inbrengen van gemeentegrond. We 

willen onderzoeken of deze optie haalbaar is. 

Communicatie voorlopige standpunt 

Stap d van het stappenplan betreft het voorleggen en bespreken van het voorlopige standpunt met 

belanghebbenden.  

 

                                                
1 Bij de opgehaalde informatie gaat het om: een analyse van het participatieverslag, een vakinhoudelijke 
beoordeling van de variant die onderdeel uitmaakt van dit verslag, een analyse van de grondwatersituatie en de 
argumenten voor en tegen bebouwen van Arsenaal. 



 

 

Op 1 oktober 2019 is uw raad door tussenkomst van de griffie geïnformeerd over een geplande 

informatieavond met omwonenden, belanghebbenden en adviesorganen. Als bijlage bij deze 

uitnodiging zat het afwegingsdocument dat aan de basis ligt voor een voorlopig standpunt van het 

college van burgemeester en wethouders.  

 

Wethouder Lamers heeft de ontwikkelaar in een gesprek op 3 oktober 2019 het voorlopig 

standpunt van het college toegelicht. De ontwikkelaar heeft benadrukt dat hij bereid is te 

onderzoeken of het scenario `groen blijft groen’ voor hem haalbaar is. De resultaten van dit 

onderzoek worden in de derde week van november verwacht.  

Op 10 oktober 2019 heeft een informatieavond met omwonenden/belanghebbenden 

plaatsgevonden. Deze avond was goed bezocht door zeer betrokken omwonenden. Het algemeen 

beeld is dat omwonenden Arsenaal willen behouden als `parkje’ en daarmee pleiten voor het niet 

bebouwen van Arsenaal. In de discussie zijn veel vragen gesteld. Deze vragen betroffen onder 

meer: de wateroverlast, hoeveel hoger mag er dan gebouwd worden?, geluid, stikstof, waarom 

bouwen voor de winstmaximalisatie van de ontwikkelaar?, wat gebeurt er met de woonwagen?  

Wethouder Lamers heeft benadrukt dat zij in deze fase vooral reacties op het voorlopig standpunt 

van het college wil ophalen.  

Het scenario `groen blijft groen’ heeft uiteenlopende reacties opgeroepen. Deze reacties geven op 

hoofdlijnen het volgende beeld: als Arsenaal toch wordt ingebracht en de oppervlakte groen van 

Arsenaal over het gehele gebied zou moeten worden verdeeld, dan wordt gepleit voor behoud van 

de hoge bomen en hooguit een geringe bebouwing op dit terrein. Ook zou er ruimte moeten blijven 

voor een speelvoorziening omdat in de omgeving al te weinig speelruimte voor kinderen is.  

Voor de omwonenden tegenover het Segaarterrein is hoogbouw (meer bouwlagen realiseren ten 

gunste van groen) niet bespreekbaar. Als behoud van groen betekent dat op het Segaarterrein 

hoger bebouwd gaat worden, dan ontstaat er een zekere verdeeldheid. De wensen van de 

bewoners tegenover Arsenaal zouden dan gehonoreerd worden ten koste van de bewoners 

tegenover Segaar. De gemeente is niet in de laatste plaats gevraagd om met compassie en respect 

met de woonwagenbewoners om te gaan.  

Uitwerking ruimtelijk kader 

Alle voornoemde stappen en acties hebben we beschreven en gedocumenteerd in een 

afwegingsdocument. Deze input zullen we samenvoegen tot een voorstel aan de raad voor een 

ruimtelijk kader voor de herontwikkeling van Segaar/Arsenaal. Het vaststellen van een ruimtelijk 

kader door de raad (stap e) is het resultaat dat de omwonenden tijdens de pilot voortdurend voor 

ogen hebben gehad. De uitwerking van scenario `groen blijft groen’, de communicatiemomenten 

hierover (het ophalen en verwerken van informatie) en de check op haalbaarheid door de 

ontwikkelaar maken een inhoudelijke bespreking in de commissie WRG van 14 november 

respectievelijk de raad van 12 december aanstaande niet mogelijk. Op advies van uw raad hebben 

wij zorgvuldigheid zwaarder laten wegen dan snelheid. We willen het ruimtelijk kader in het eerste 

kwartaal van 2020 aan uw raad voorleggen. 

 

 

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
 
 

 



 

 

 
 

A. R. de Graaf, P.J. Bouvy-Koene, 
gemeentesecretaris burgemeester 
 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


